
Referat fra bestyrelsesmødet lørdag den 25.02.2023 kl. 9.30 hos Bjarne. 

Deltagere: Bjarne, Keld, Alex, Anita og Jesper 
 
Dagsorden 

1. Kaffe 
2. Siden sidst 
3. Årsregnskab 2022 
4. Opfølgning - ny affaldsordning 
5. Rep. af sti til stranden/stativ til surfbrætter 
6. Veje + dræn 
7. Fremtidige bestyrelsesmedlemmer/generalforsamling - hvor? 
8. Ny aftale med Thyge Futtrup - areal med markblomster 
9. Næste møde 
10. Evt. 

 
Referat: 

1. Kaffen gjorde godt og vi er i gang 
2. Indhold fra de fælles skraldespande som står i området kan afleveres hos Nordsmarks plads på 

Håndværkervej. Den del klarer Flemming. 
3. 30 km skiltene ved indkørslen til området bibeholdes, og der opfordres til at max-hastigheden 

overholdes. Der bliver lavet et nyt skilt med ordensregler for området, som bliver sat op ved siden 
af det nuværende skilt ved posthuset. 

4. Årsregnskabet blev gennemgået og godkendt. Der blev ændret lidt i budgettet, så vedligeholdelse 
af areal og dræn blev hævet fra kr. 90.000 til kr. 150.000, så de sidste drænprojekter kan 
gennemføres.  

5. Den nye affaldsordning virker som lovet. Der er lidt begyndervanskeligheder, da ikke alle har fået 
lavet “skjul” til de 3 beholdere. Mange af beholderne er blæst omkuld i stormen. Der opfordres til 
at alle får dem fastgjort, enten med skjulere eller kroge. 

6. De nederste meter af den nye trappe til stranden blev ødelagt af stormen, men er repareret 
midlertidig, og vil blive istandsat i løbet af foråret. Stativer til surfbrætter blev bliver diskuteret med 
dem som ønsker dem, og måske som et fællesprojekt med disse. 

7. Der er sat ekstra penge af i budgettet, så de sidste dræn kan blive gennemført, og der mangler også 
lidt reparationer af især stikvejene. Bjarne og Keld tager kontakt til Jens vedrørende dræn på 
Ingersvej og Ingeborgs Alle. 

8. Årets generalforsamling bliver igen på Thinghuskroen, og det bliver lørdag den 17. Juni kl. 9.30. 
Bjarne og Keld har valgt at stoppe i bestyrelsen, og bestyrelsen er klar med forslag til 2 nye 
medlemmer. Bestyrelsen vil foreslå en kontingentforhøjelse fra kr. 1.500,- til kr. 1.800,- 

9. Der er lavet en aftale med Thyge Futtrup med henblik på, at der såes markblomster i hele friarealet 
nordvest for Ingersvej. De eksisterende stiforbindelser bliver bibeholdt, og der kan evt. også laves 
et par nye. Samtidig vil den nye snerydningsordning også fremadrettet gælde alle stikveje. Aftalen 
kan opsiges af begge parter fra år til år. 

10. Næste møde bliver den 17. Juni umiddelbart efter generalforsamlingen. 
11. Evt. 

Referent Jesper 


